



## In Limbo

*In Limbo*

2006, 29 Min., Beta SP, Farbe *colour*, deutsche Fassung *German version*

**Regie Director** Friederike Rückert

**Kamera Camera** Simon Guy Fässler

**Schnitt Editing** Friederike Rückert, Torsten Pinne

**Musik Music** Rio Bravo, Christian Morgenstern, Torsten Pinne, Stefan Senz

**Produktion Production** Friederike Rückert, FilmTrain

**Adresse Address** Friederike Rückert, Spichernstr. 8, 24116 Kiel, Germany, Tel: +49 431 239 24 19, e-mail kontakt@friederike-rueckert.de

Melanie, Marianka und Jette werden 30. Sie verdienen sich ihren Lebensunterhalt als Kellnerinnen in Bars und Cafés. Zwischen Anfängen und Abbrüchen suchen die jungen Frauen den Weg zu „ihrem“ Leben.

*Melanie, Marianka and Jette are turning 30. They are waitressing in bars and cafés. A film about the hits and misses of three young women who want to get a life.*

Regisseurin **Friederike Rückert**, geboren 1976 in Wiesbaden, studierte Freie Kunst und Französisch in Kiel, Lyon und Sevilla. Seit 2004 ist sie Mitarbeiterin der Muthesius Kunsthochschule in Kiel und Tutorin von Prof. Wim Wenders an der HfBK Hamburg.

*Director Friederike Rückert, born in 1976 in Wiesbaden, studied art and French in Kiel, Lyon and Sevilla. Since 2004 she has been on the staff of the Muthesius Kunsthochschule in Kiel and teaching assistant to Prof. Wim Wenders at the HfBK Hamburg.*

So 5. Nov.

10.45 h

Kino 7



## Ja ich will

*Yes I Do*

2006, 13 Min., DVD, Farbe *colour*, deutsche Fassung *German version*

**Regie Director** Ole Zapatka

**Drehbuch Screenplay** Ole Zapatka

**Kamera Camera** Timo Moritz

**Schnitt Editing** Daniel Feldkirch

**Musik Music** Hans Franek

**Rollen Cast** Michael Ehnert (Mann), Andreas Dobberkau (Pastor), Hanne-Lore Morell (Mutter), Klaus Sternhagen (Vater), Kerstin Matthes (Nachbarin), Mouna El Filali (Sekretärin)

**Produktion Production** Ole Zapatka, Andreas Gelhaar, elastic films

**Adresse Address** Preystr. 20, 22303 Hamburg, Germany, Tel. +49 40 87 88 58 31, e-mail ole.z@gmx.de

**Website** www.jaichwillfilm.de

Ein Mann beschließt, das Wagnis einer Ehe einzugehen: mit sich selbst. Schnell beginnen die Probleme – mit dem Kinderwunsch. Ist das schon ein Scheidungsgrund?

*A man decides to get married – to himself. But the problems soon begin. First of all, there's the question of children – could that be grounds for divorce?*

Regisseur **Ole Zapatka**, geboren in Kiel, arbeitete seit 1998 in Hamburg für Werbe- und Spielfilme, seit 2005 meist als Regieassistent. 2003 gründete er mit Freunden das Netzwerk „elastic films“. „Ja ich will“ ist sein Regiedebüt.

*Director Ole Zapatka, born in Kiel, worked on advertising films and feature films in Hamburg from 1998 and has worked mainly as an assistant director since 2005. In 2003, together with friends, he founded the "elastic films" network. "Yes I Do" is his directing debut.*

Fr 3. Nov.

22.45 h

Kino 7